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شهرداربندرعباس مطرح کرد:

حرکت به سمت مجازی شدن 
برنامه های فرهنگی و اجتماعی 

شایسته تقدیر است
پور:  حسین  کیوان   - بندرعباس 
اقدام  گفت:  بندرعباس  شهردار 
و  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان 
ورزشی شهرداری به سمت مجازی 
شدن برنامه های فرهنگی، هنری و 

اجتماعی قابل تقدیر است.
شهرداري  بین الملل  امور  و  ارتباطات  مدیریت  گزارش  به 
بندرعباس، عباس امینی زاده در جلسه شورای اداری سازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری بندرعباس اظهار كرد: در 
دو ماه باقیمانده تا پایان سال 1399 بايد تلاش مان را بيشتر كنيم.

وی با بیان اینکه سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
حرکت های خوبی را آغاز کرده است، ادامه داد: این سازمان در 
زمان كرونا بدون تعطیلی فعالیت های خود، به صورت مجازی 
برنامه ها را دنبال می کند. شهرداربندرعباس خاطرنشان کرد: علم، 
تجربه و انگيزه وقتي در كنار هم قرار بگيرد، كار تيمي خوب و قوي 
انجام می شود و نقش سازمان فرهنگي براي ما ملموس تر می شود. 

شهرداری شاهرود با برنامه های 
ویژه به استقبال بهار ۱۴۰۰ می رود

 

شاهرود - حسین بابامحمدی: شهردارشاهرود درگفتگوبا 
خبرنگارما گفت: شهرداری شاهرود درنظر داردبرای برنامه 
های پیش رو مخصوصا دهه مبارک فجر ومراسم برگزاری 
بهمن  در22  اسلامی  انقلاب  شکوهمند  پیروزی  جشن 
و همچنین استقبال ازبهار 1400 درخصوص ایجادنشاط 
 . باشد  راداشته  مضاعفی  تلاش  وزیباسازی  اجتماعی 
دراین  بیان داشت؛  درادامه  مهندس حاجی محمدعلی 
راستا برنامه های مفصل و ویژه ای برای شهروندان عزیز 

شاهرودی تدوین و طراحی گردیده است .
مهندس حاجی محمدعلی شهردار شاهرود با اشاره به اینکه 
جلب رضایت مردم و تعامل برای حل مشکلات و خدمات به آحاد 
مردم از اولویت برنامه های مدیریت شهری است، گفت: ارتقاء 
سطح کمی و کیفی پاسخگویی، افزایش سطح روحی و روانی 
کارکنان، آموزش کارکنان، تعیین روشهای انجام کار و تسهیل 
از روشهای منطقی و علمی در  در امر پاسخگویی و استفاده 
ارائه خدمات و پاسخگویی به مردم از شاخص های رضایتمندی 
مردم در مدیریت شهری شاهرود است. شهردارشاهرود درادامه 
اظهارداشت؛ 1۶هزار درخت مثمر در پروژه باغ راه شاهرود کاشته 
می شود واین درختان شامل خرمالو، سیب، قطره طلا،گیلاس، 

انار،عناب، زیتون، شاتوت، توت سفید، گردو و… می باشد

مهندس نصرآبادی مدیر مخابرات منطقه قزوین در 
دیدار با فرماندار شهرستان آبیک:

با تمام توان در ایام کرونا به مردم 
خدمات رسانی کرده ایم

پور  احمد  با  دیدار  در  نصرآبادی  مهندس   - قزوین 
و  اقدامات  به  اشاره  ضمن  آبیک  فرماندارشهرستان 
عملکرد مخابرات منطقه  گفت: در دوران کرونا با تمام 
توان تلاش کرده ایم به مردم خدمات رسانی کنیم و اگر 
مضاعف  بصورت  مخابراتی  های  های  تلاش  و  اقدامات 
شکل نمی گرفت، امروزه مشکلات آموزش و کسب و کار 

مردم لاینحل می ماند. 
   ADSL وی افزود: در این دوران حدود 3۵ درصد مشترکین

و بیش از 2 برابر پهنای باند دیتا  افزایش یافته  است.
مهندس نصرآبادی افزود: برای شهرستان آبیک  3 اولویت در 
نظر گرفته ایم که  اولین اولویت توسعه فاز سوم تلفن ثابت شهرک 
قدس ، اولویت دوم ارتباط رسانی  وتوسعه شبکه کابل  مسکن 
مهر و توسعه شبکه کابل بنیاد می باشد. همچنین ایستگاه های 
تلفن همراه مجتمع ادارات،بلوارامام وروستای امرودک راه اندازی 
وتعدادی ازایستگاه های تلفن همراه شهرابیک باتغییرتکنولوژی به 

3Gو4Gارتقاء یافته اند

رئیس بازرسی فنی پالایشگاه گاز ایلام:

پایداری تولید در سایه سلامت 
تجهیزات محقق می شود

ایلام – الهام مهدیان: رئیس بازرسی 
با  ایلام  گاز  پالایش  شرکت  فنی 
در  تولید  پایداری  اینکه  به  اشاره 
سایه سلامت تجهیزات و ابزارآلات 
واحد  این  گفت:  شود،  می  محقق 
فنی با استفاده از علم روز ، دانش و تخصص ، سلامت 

تجهیزات برای پایداری تولید را تضمین می کند.
افزود:  پور"  پرچم  بهزاد   " عمومی،  روابط  گزارش  به 
بازرسی فنی این واحد صنعتی برای اطمینان از صحت عملکرد 
با  تولید  جهش  سال  در  پایدار  تولید  راستای  در  تجهیزات 
استفاده از نیروهای متخصص داخلی اقدامات قابل توجهی انجام 
داده که خروجی آن در تولیدات این شرکت، نمود عینی پیدا 
کرده است. رئیس بازرسی فنی شرکت پالایش گاز ایلام با اشاره 
به اینکه در 9 ماهه اول سال جاری بازرسی ، صدور دستورالعمل 
تعمیراتی و صدور گواهینامه برای 43 تجهیز ثابت انجام شده 
است،تصریح کرد: بازرسی و صدور گواهینامه برای 122 تجهیز 
بالابری و کمک بالابری به منظور جلوگیری از نصب تجهیزات 
غیر استاندارد انجام شده است. وی خاطرنشان کرد: بازرسی 
تست و کالیبراسیون 71 شیر اطمینان و صدور گواهینامه آنها، 
398 مورد بازرسی از تجهیزات برقی و ابزار دقیقی شامل ترانس 
و سرکابلهای قدرت،کیتهای عایقی،ترموولها،سوییچها،تابلوهای 
کنترلی و UPS ها از دیگر اقدامات بازرسی فنی در طول 9 
ماهه گذشته بوده است. رئیس بازرسی فنی شرکت پالایش 
گاز ایلام به صدور دستورالعمل جوشکاری جهت یکهزارو 942  
اینچ جوش و نظارت بر صحت انجام آن اشاره کرد و گفت: بیش 
از یکهزارو 28۶ اینچ رادیوگرافی از جوشهای انجام شده برای 
اطمینان از سالم بودن آنها زیر نظر بازرسان فنی انجام شده 
از سه هزار و ۵00 نقطه  انجام بیش  افزود:  است. پرچم پور 
ضخامت سنجی از لوله ها و تجهیزات برای اطمینان از مناسب 
بودن ضخامت آنها، انجام تستهای غیر مخرب برای شناسایی 
عیوب همچون ۵2 متر مربع تست فراصوتی ، تست نشت میدان 
مغناطیسی و غیره از دیگر اقدامات برای تولید پایدار بوده است.

بالغ بر 2 هزار و ۶00 خودرو درگیلان  گاز سوز شد 

 بازدید سرپرست CNG گاز طبیعی 
فشرده پخش فرآورده های نفتی منطقه 

گیلان از کارگاه های مجاز استان
 

رشت  –   علی حیدری: سرپرست CNG شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه گیلان ، سعید انصاری 
، صبح امروز طی مصاحبه ای از گاز سوز شدن رایگان 
بالغ بر 2 هزار و ۶00 دستگاه خودرو در استان خبر داد . 

به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه گیلان و به نقل از سرپرست CNG  منطقه ؛ با 
اجری طرح دوگانه سوز کردن رایگان خودروهای عمومی از 24 
خراد ماه سال جاری تاکنون  2 هزار و ۶23 دستگاه خودرو به 
طور رایگان در استان گازسوز شد که این رقم نسبت به هفته 
گذشته حاکی از رشد ۶,3 درصدی است .  وی صبح امروز سه 
شنبه مورخ 23 دی ماه سال جاری ضمن بازدیدازکارگاههای 
مجاز روند کاراین کارگاهها را مورد بررسی فنی قرارداد و گفت 
: » دراستان گیلان هفت کارگاه مجاز برای اجرای این طرح 
فعال است ودر این کارگاهها کل مخزن ، کیت و تجهیزات  
CNG  به صورت کاملٌا رایگان بر روی خودروها نصب می 
شود . « سرپرست CNG منطقه با اعلام اینکه استان گیلان 
دوگانه سوز کردن  اجرای طرح  در  برتر  های  استان  از  یکی 
رایگان خودروهای عمومی است افزود : » اکنون  710 دستگاه 
خودرودر صف انتظار هستندومابقی نیزدرحال انجام  می باشند 
.« وی از مالکان خودروهایی که تاکنون برای ثبت نام اقدام 
ننموده اند و متقاضی استفاده ازطرح دوگانه سوزکردن رایگان 
خودروهای عمومی هستند خواست که هر چه سریعتر نسبت 
نام خود درسامانه  به ثبت مشخصات و تکمیل فرآیند ثبت 
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فرمانده انتظامی گلستان:

کشف ۱۰٣ درصدی قتل، 
٩۵درصدی پرونده های پلیس فتا، 

٣۴ درصدی مواد مخدر، ۶٣ 
درصدی سرقت در استان

گرگان - فرماندهی انتظامی استان گلستان از کشف ۶٣ 
مواد  درصدی  قتل، ٣4  درصدی  سرقت، ١٠٣  درصدی 
 ٨٣ کاهش  فتا،  پلیس  پرونده های  ٩5درصدی  مخدر، 
درصدی برداشت غیر مجاز و ٢4 درصدی فوتی تصادفات 

استان طی ٩ ماهه نخست سال جاری خبر داد.
سردار دادگر با تأکید بر اینکه ايجاد امنیت برای مردم دغدغه 
ماست و برخورد با تبهکاران وظیفه ماست و پس از آن تصمیات 
دستگاه قضایی باعث می شود تا مردم اثرات آن را مشاهده کنند.
وی نقش رسانه ها را خطیر و مهم یاد کرده و افزود :اولویت ما 
حرکت بسوی ايجاد امنیت، برخورد با ارازل و اوباش و برخورد با 
قانون شکنان است. این مقام مسئول خاطر نشان کرد :همکاران 
ما صادقانه و بی منت در حال خدمت هستند و هیچگاه بدنبال 
رسانه ای شدن نبوده و قضاوت در مورد نتيجه کار را به مردم 
واگذار میکنیم.فرماندهی انتظامی استان با اشاره به بروز جلوه های 
ناامنی جدید، ورود افراد با ویژگی های خاص شخصیتی را یکی از 
این مشخصه ها دانست. وی گسترده تر شدن چتر عملیاتی پلیس 
را زمینه ای برای افزایش کشف٢4 درصدی جرم سرقت، ١٢ 
درصدی مفاسد اجتماعی، ١۵ درصدی معتادان، ٣ درصدی قاچاق 
کالا، ۵ درصد مواد مخدر و ٢ درصد جرائم مالی فراهم کرده است.

سردار دادگر با تاکید بر افزایش ٩ درصدی جرم سرقت در استان، 
بخش عمده ای از سرقت ها را مربوط به شرق استان و بدلیل عدم 
وجود محل نگهداری در راستای اجرای ماده ١۶ دانست و افزود :از 
مسئولان ارشد استان، استاندار محترم تقاضا داریم تا هر چه زودتر 

در این زمینه چاره اندیشی و حمایت های لازم را انجام دهند.

اخبار ایراناخبار ایران مدیرعامل فولاد مبارکه خبر داد:

عبور از مرز فروش ۵۰ هزار میلیارد تومان در ماه گذشته
اصفهان - یحیی مرادیان: مدیرعامل فولاد مبارکه در جلسۀ 
کمیتۀ مدیریت این شرکت که در سالن بزرگ اجتماعات و 
با رعایت کامل دستــورالعــمل هــای بــهـداشـتـی 
همۀ  علی رغم  خوشبختانه  گفـت:  شــد،  بــرگــزار 
محدودیت های موجود در تأمین منابع انرژی و گاز و شیوع 
و  موفقیت  مدار  بر  همچنان  مبارکه  فولاد  کرونا،  ویروس 

سوددهی است.
در  مبارکه  فولاد  اینکه  بر  تأکید  با  عظیمیان  حمیدرضا 
سال های گذشته همواره با چالش های سختی ازجمله تحریم ها و 
محدودیت های داخلی، مانند کمبود سنگ آهن، کاهش عرضۀ برق، 
آب و گاز و مواد اولیه و از ماه های پایانی سال گذشته نیز با شیوع 
بیماری کرونا مواجه بوده است، گفت: به یاری خداوند و با اتخاذ 
تدابیر   و   برنامه ریزی های دقیق در هر حوزه و با تلاش مدیران 
و کارکنان دلسوز و باانگیزۀ شرکت، توانسته ایم بر مشکلات فائق 
آییم. وی در ادامه ضمن قدردانی از دستاوردهای کارکنان در حوزۀ 
معاونت بهره برداری و اشاره به دستاوردهای شرکت طی 9 ماه اخیر 
و همچنین با مقایسۀ آمار تولید در این مدت نسبت به مدت مشابه 
سال قبل، از افزایش 10 درصدی تولید در واحد گنــدله سازی خبر 
داد و گفت: در 9 ماه نخست امسال، تولید گندله به میزان ۵ میلیون 
و ۵98 هزار تن محقق شده است. با پیگیری های انجام شده، وضعیت 
موجودی مواد اولیه در شرکت به شرایط مطلوب تری رسیده است، 
اما باید برای رسیدن به شرایط پایدار همچنان تلاش و برنامه ریزی 
کرد. مدیرعامل فولاد مبارکه در ادامه ضمن اشاره به رشد بسیار 
خوب عملکرد واحدهای احیا مستقیم 1 و 2 گفت: تولید این واحدها 
در  نه ماهۀ سال گذشته به ۵ میلیون و 13۵ هزار تن آهن اسفنجی 

رسید. این در حالی است که در همین 9 ماه سال 99، کارکنان 
پرتلاش این واحدها توانستند با تحقق 10۵ درصد برنامه و با رشد 
14 درصدی نسبت به مدت مشابه سال قبل، به تولید ۵ میلیون و 
873 هزار تن آهن اسفنجی دست یابند که در نوع خود یک رکورد 
ارزشمند محسوب می گردد. وی با اشاره به  میزان تولید فولاد خام 
در این بازۀ زمانی تصریح کرد: در  نه ماهۀ سال گذشته،  4 میلیون 
و 89۵ هزار تن تختال تولید شده بود، درحالی که در پایان 9 ماه 
نخست امسال، با تحقق 109 درصدی برنامۀ سالانه و با    11 
درصد افزایش نسبت به مدت مشابه سال قبل، به عدد  ۵ میلیون 
و 4۵۶ هزار تن رسیده ایم. وی در ادامه عملکرد ناحیۀ نورد سرد 
را نیز بسیار خوب ارزیابی و خاطرنشان کرد: کارکنان این ناحیه 

در 9 ماه نخست سال جاری به تولید یک میلیون   و 21۵ هزار 
تن و یک درصد رشد تولید نسبت به مدت مشابه سال قبل دست 
یافتند. سال گذشته در این بازۀ زمانی 1 میلیون و 204 هزار تن 
تولید محقق شده بود. امسال در طی این مدت با تحقق 102 درصد 
برنامه، به تولید 1 میلیون و 21۵ هزار تن دست یافته ایم و پیش بینی 
می شود تولید در این ناحیه از یک میلیون و 400 هزار تن محصول 
فراتر  رود. مدیرعامل فولاد مبارکه از انجام عملیات نوسازی ماشین 
ریخته گری شمارۀ 1 در مجتمع فولاد سبا خبر داد و گفت: برخی 
محدودیت ها و به روزرسانی اتوماسیون این خط و همچنین انجام 
سایر برنامه های تعمیراتی که چابک سازی مجتمع فولاد سبا را در 
پی خواهد داشت، تولید   به میزان  1۵ درصد کاهش داشته که قابل 

جبران است. وی جمع کل موجودی نهایی را با سفارش هایی که 
به تدریج از شرکت فولاد مبارکه خارج خواهد شد به میزان 274 هزار 
تن ارزیابی کرد و گفت: از این مقدار 49 هزار تن سهم نورد سرد، 
41 هزار تن نورد پیوستۀ مجتمع فولاد سبا، ۶4 هزار تن نورد گرم 
و 120 هزار تن متعلق به فولادسازی است. مدیرعامل فولاد مبارکه 
در ادامۀ سخنان خود گفت: در ماه گذشته فروش شرکت از مرز 
۵0 هزار میلیارد تومان عبور کرد. این اعداد در شرایطی که شرکت 
فولاد مبارکه در تحریم به سر می برد، برای بازار سرمایه، سهام داران 
و ذی نفعان شرکت بسیار امیدوارکننده است. مهندس عظیمیان با 
اشاره به عملکرد درخشان شرکت در حوزۀ مسئولیت های اجتماعی 
تصریح کرد: شرکت در این زمینه نیز آثار بسیار خوبی در جامعه 
برجای گذاشته است. به عنوان مثال، در حوزۀ کرونا یکصد میلیارد 
تومان از منابع شرکت را پس از اخذ مجوزهای قانونی، به مساعدت 
به بیمارستان ها و مراکز بهداشتی برای خرید تجهیزات درمانی و 
اذعان  به  تاجایی که  است.  داده  اختصاص  ضدعفونی کننده  مواد 
معاون اول ریاست جمهوری، در این حوزه، فولاد مبارکه با سایر 
سازمان های مشابه فاصلۀ بسیار زیادی دارد. فولاد مبارکه به منظور 
تعهد به مسئولیت های اجتماعی خود، در شرایط ویژۀ اقتصادی ناشی 
از تحریم ها و شیوع ویروس کرونا، با افتخار در خدمت هم وطنان و 
به ویژه کادر درمان بوده است و اساسا این اقدامات را وظیفۀ ملی 
خود می داند. وی در همیــن خصــوص از تحــویــل 70 تــن 
اکسـیــژن رایــــگان بـــه بیمارستان های درمانگر بیماران کرونا در 
هر روز خبر داد و گفت: با این اقدام، علاوه بر تأمین اکسیژن موردنیاز 
بیماران بستری در بیمارستان های 1۵  استان، سعی کرده ایم دست 

سودجویان و دلالان را نیز در این حوزه کوتاه کنیم.

ساوجبلاغ- محمدرنجبرکهن:  قریب به یکسال از شیوع ویروس منحوس 
کرونا می گذرد وپس از چند مرحله رشد و فراگیری آن،با تلاش مسئولین 
قاسم  شهید  طرح  اجرای  با  نیز  واکنون  کرد  فروکش  مردم  ومشارکت 
سلیمانی وایجاد محدودیتهای ترافیکی والبته همکاری ومشارکت خوب 
هموطنان عزیز آمار مبتلایان وفوت شدگان در حد قابل توجهی کاهش 
یافته وامید است با تلاش دانشمندان ایرانی وکشف وتولید واکسن کرونا 

این بیماری ریشه کن و زندگی طبق روال عادی به شهرها وروستاها بازگردد
زحمات وتلاش شبانه روزی پرستاران وکادر درمان در مراقبت از بیماران کرونائی 
بر هیچ کس پوشیده نیست و مسئولین و مردم قدردان زحمات آنها هستند لیکن 
فرصت تقدیر وتشکر در شرایط فعلی فراهم نبوده است در راستای تقدیر از زحمات 
کادر درمان ، پزشکان ، پرستاران ، و پرسنل زحمتکش بیمارستان ها ، دکتر رنجبر 
پور رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان ساوجبلاغ با دعوت مدیریت شهری 
هشتگرد در جلسه رسمی اعضای شواری هشتگرد و شهردار این شهر حاضر و 
ضمن تشکر از زحمات متولیان بهداشت و درمان ،دغدغه ها و مشکلات این قشر 
زحمتکش بررسی و راهکارهای متعددی برای ارتقاء خدمات به شهروندان مورد بحث 
قرار گرفت مهندس اسحاقی رئیس شورای اسلامی شهر هشتگرد با تقدیر از زحمات 
رئیس و پرسنل شبکه بهداشت و درمان شهرستان ساوجبلاغ ، همکاری و تعامل 
را زمینه ساز ریشه کنی بیماری و خدمات رسانی مطلوب تر به شهروندان دانست  
وی به بیان بخشی از مشکلات و مسائل درمانی شهر و مراجعه شهروندان به شورا 

برای پیگیری و رفع مشکل پرداخت و همکاری در توسعه زیر ساختهای درمانی 
را از جمله اهداف مدیریت شهری دانست اسحاقی گفت : استفاده از پزشکان و 
متخصصین و تقویت درمانگاههای شهر می تواند نیازهای شهروندان را مرتفع نموده 
و مدیریت شهری نیز آماده همکاری در این زمینه می باشد مهندس یگانه شهردار 
هشتگرد در این جلسه گفت : پرسنل زحمتکش شهرداری بویژه کارگران خدمات 
شهری از روزهای ابتدائی شیوع بیماری همگام با کادر درمان در زمینه پیشگیری 
از شیوع بیماری تلاش نموده ونظافت و پاکیزگی شهر ، ضد عفونی اماکن عمومی 
، ناوگان حمل ونقل عمومی و اقدامات مستمر دیگر نیز توانسته است در کاهش 
شیوع بیماری موثر بوده و این تلاش ها تا ریشه کنی کامل ادامه دارد وی علاوه 
بر اقدامات اجرایی شهرداری به تهیه ماسک ، مواد ضد عفونی کننده گان و سایر 
تجهیزات مورد نیاز بیمارستان ها اشاره کرد و حمایت اعضای شوارای شهر و تصویب 
پیشنهادات شهرداری در این زمینه را  نشان از دغدغه مندی اعضای پارلمان شهری 

برای سلامتی شهروندان دانست

بوشهر – زهرا بهرامی: مدیرمنطقه ده عملیات انتقال گاز از 
انجام عملیات ترمیم و بهسازی مسیرابتدایی خط لوله هفتم 
سراسری با هدف جلوگیری ازهرگونه اخلال در روند انتقال 

پایدار گازخبرداد.
حمید خدری مدیرمنطقه ده عملیات انتقال گاز با اعلام این 
تامین  از شریان های  یکی  لوله هفتم سراسری  خبرگفت: خط 
گازطبیعی کشوراست که ازمناطق کوهستانی وسخت گذرازجمله؛ 
رودخانه های فصلی و آب روها امتداد یافته وهرگونه اختلال ناشی 

ازآب بردگی و سیلاب دراین خط لوله ممکن بود، روند انتقال گاز رابا 
مشکل مواجه کند. به همین دلیل برنامه بهسازی و ترمیم درچند 
نقطه ازمسیرهای عبوری این خط لوله که درگذشته دچار شستگی 
و اب بردگی شده بود، تعریف و به انجام رسید. وی ادامه داد: روند 
انجام برنامه های تعمیراتی یادشده ازابتدای فصل پاییز آغاز شد، 
بطوریکه بخش هایی ازمحدوده  ابتدایی خط لوله هفتم به طول 209 
کیلومتر تسطیح  و آب بردگی های حریم خطوط لوله ترمیم شد. 
خدری تصریح کرد: ترمیم آب شستگی به طول 7 کیلومتر، ایجاد 

و ترمیم مسیرکنارگذر جهت دسترسی به خط لوله، ترمیم پوشش، 
تغییر و اصلاح مسیرآب و همچنین احداث ابنیه فنی) دیواربتنی( به 
طول 2۵ متر از اقدامات  انجام شده در این عملیات بود که با تلاش 
کارکنان منطقه در واحد عملیات خطوط لوله و مراکز بهره برداری 
به انجام رسید و خط لوله یادشده نیز ایمن گردید. مدیرمنطقه ده 
عملیات انتقال گاز درادامه این گفت گو با اشاره به فعالیت های 
پیشگیرانه و پروژه های متعدد درایمن سازی خطوط سراسری تاکید 
کرد: علیرغم سیل های اخیرکه درجنوب کشوراثرات مخربی را نیز به 

همراه داشت، هیچگونه خللی در روند انتقال گاز پایدار درمنطقه ده 
عملیات ایجاد نشده است. به گفته خدری با توجه به اقدامات صورت 
گرفته، عملیات مستمرانتقال گاز درخط لوله هفتم سراسری درحال 

انجام و مسیرهای خط و دسترسی به آن نیزبرقرارگردیده است.

مدیرمنطقه ده عملیات انتقال گاز:

بخشی از مسیر خط لوله هفتم سراسری ایمن شد

تعامل وهمکاری مدیریت شهری هشتگرد با کادر درمان

آذربایجان شرقی - فلاح: مدیرعامل شرکت انتقال گاز ایران از حمایت شرکت 
های داخلی برای دانش اندوزی و توانمندسازی در تعمیرات خطوط لوله انتقال 

گاز خبر داد. 
مهدی جمشیدی دانا در جمع پیمانکاران پیگرانی هوشمند که در ساختمان شرکت 

انتقال گاز برگزار شد، با بیان اینکه سالیانه امکان پیمان سپاری ۵ هزار کیلومتر پیگرانی 
هوشمند خطوط لوله فشار قوی گاز وجود دارد، گفت: استفاده از تجربه و دانش شرکت های 
بومی و دانش بنیان، اولویت نخست این شرکت است. جمشیدی دانا افزود: این شرکت رتبه 
نخست در بین شرکت های نفتی و گازی از نظر کیفیت، سرعت و دقت در اجرای پیگرانی 
هوشمند را دارد و انجام یک هزار و صد کیلومتر پیگرانی هوشمند طی 4 ماه در سال جاری 
نشان دهنده توان علمی و تخصصی کارشناسان مجموعه شرکت انتقال گاز است که می توان 
گفت در این زمینه رکورد تازه بین المللی ثبت شده است.   جمشیدی دانا در ادامه پیمانکاران 
را شریک تجاری عنوان کرد و گفت: شرکت انتقال گاز ایران به عنوان بهره بردار، آمادگی کامل 
در استفاده از دانش و تجربه و رشد و بالندگی شرکت های دانش بنیان را دارد و شرکت های 
داخلی نیز می بایست صلاحیت و تجهیزات خود را ارتقاء دهند. وی با اشاره به اینکه بیش از 
37 هزار کیلومتر خط لوله فشار قوی گاز در سطح کشور وجود دارد، بیان داشت: 3۵ هزار 

کیلومتر قابلیت پیگرانی هوشمند دارد که بر اساس دستورالعمل ها و اولویت بندی ها، هر 
خط لوله بین ۵ الی 7 سال می بایست پیگرانی شود.   جمشدی دانا وظیفه شرکت انتقال گاز 
ایران را انتقال و فشار افزائی گاز طبیعی از مبادی تولید به مبادی تعیین شده مصارف داخلی 
و پایانه های صادراتی عنوان کرد و گفت: سه هزار و 800 کیلومتر پیگرانی هوشمند در اواخر 
سال جاری و اوایل سال 1400 پیمان سپاری خواهد شد. وی اظهار داشت: هدف ما جلوگیری 
از خروج ارز و سرمایه از کشور و توانمندسازی شرکت های داخلی است و امیدواریم روز به روز 
شاهد تاثیرگذاری بیشتر پیمانکاران و سازندگان داخلی در توسعه و آبادانی کشورمان باشیم. 
وی با اشاره به اینکه پیگرانی هوشمند، بازرسی فنی خطوط لوله است که نتیجه آن گزارش 
پیگرانی است، گفت: معیارهای ارزیابی مالی، تجربه و دانش و حسن سابقه از مهمترین ارزیابی 
و ملاک انتخاب پیمانکاران است. لازم به ذکر است در ادامه جلسه هر یک از پیمانکاران نقطه 

نظرات و پیشنهادها و چالش های خود را مطرح کردند.

جمشیدی دانا:

بهره مندی از شرکت های دانش بنیان اولویت نخست شرکت انتقال گاز ایران است 

آذربایجان شرقی - فلاح: مدیر کل پست استان آذربایجان شرقی 
از ایجاد نخستین خانه موزه تمبر ایران در تبریز خبر داد.

محمـد پوربـزرگ در دیـدار بـا مدیـرکل میـراث فرهنگـی 
آذربایجان شـرقی با اشـاره به پیگیری و پیشـنهاد ایجاد نخستین 
خانـه مـوزه تمبـر ایـران در خانـه مجتهدی هـا تبریز توسـط وزیر 
ارتباطـات، اظهـار کـرد: بـا توجـه به پیشـینه تاریخـی و فرهنگی 
تبریـز همچنیـن فعالیـت موزه هـای غنـی و متنـوع در این کهن 
شـهر، به پیشـنهاد وزیر ارتباطات و فن آوری نخسـتین خانه موزه 
تمبـر ایـران در خانـه مجتهدی هـا تبریـز ایجـاد خواهد شـد. وی 
بـا بیـان اینکـه ایجـاد خانه مـوزه تمبـر ایـران بـا مشـارکت اداره 
کل میـراث فرهنگـی اسـتان محقـق خواهـد بـود، گفـت: خانـه 
مـوزه تمبـر ایـران در خانـه تاریخـی مجتهدی هـا کـه قدمـت آن 
متعلـق بـه دوره قاجـار بـوده و در بافـت جهانـی و تاریخـی کهن 
شـهر قـرار دارد، پـس از تهیه و آماده سـازی محتوای مـوزه ایجاد 
خواهـد شـد. پوربـزرگ گفـت: در راسـتای راه انـدازی خانـه موزه 

تمبـر ایـران، یک هـزار و 700 تمبـر ملـی و بین المللـی بـرای بـه 
نمایـش درآمـدن در ایـن محل آمـاده شـده و پس از آماده سـازی 
ایـن خانـه تاریخـی به نمایـش در خواهد آمـد.« احمد حمـزه زاده 
مدیـرکل میـراث فرهنگـی آذربایجان شـرقی نیز در این نشسـت 
بـا اعـلام آمادگـی برای تسـهیل رونـد راه انـدازی خانه مـوزه تمبر 
ایـران، گفـت: خانه موزه هـا مکان هایـی هویت سـاز، روزآمـد و پویا 
در فضـای شـهری محسـوب می شـوند کـه دارای ظرفیت هـای 
پژوهشـی و آموزشـی پیرامـون موضوعـات محـوری هر مـوزه نیز 
هسـتند، لـذا بـا ایجـاد خانـه موزه تمبـر ایـران فرصت آشـنایی و 
پژوهشـی با مجموعه تمبرها که سـفیر فرهنگی جوامع هسـتند، 
فراهـم خواهـد شـد. وی اظهـار کـرد: اداره کل میـراث فرهنگـی، 
گردشـگری و صنایـع دسـتی آذربایجان شـرقی آمـاده اسـت تا در 
راسـتای راه انـدازی خانه موزه تمبـر ایران در مراحـل تهیه محتوا، 
آماده سـازی و سـاماندهی خانـه تاریخـی مجتهدی ها بـا اداره کل 

پسـت اسـتان اقدامـات لازم را انجـام دهد.

مدیر کل پست استان آذربایجان شرقی خبر داد؛

ایجاد نخستین خانه موزه تمبر ایران در تبریز

۱۴


